

No. Rujukan : PBBPP.UKK.100-2/1/2(2)

Tarikh : 13 Disember 2023

KENYATAAN MEDIA

PERBADANAN BUKIT BENDERA PULAU PINANG DAN PENANG ART SOCIETY MELANCARKAN PROGRAM SENI "VIVID PENANG HILL" DI RUANG PAMERAN, DEWAN UNDANGAN NEGERI (DUN) PULAU PINANG

Perbadanan Bukit Bendera Pulau Pinang (PBBPP) bekerjasama dengan **Penang Art Society** untuk program seni "*Vivid Penang Hill*" sempena Ulang Tahun ke-100 Funikular Bukit Bendera.

Vivid Penang Hill bersempena keindahan Bukit Bendera, program seni ini menghimpunkan bakat tempatan untuk memaparkan pemandangan Bukit Bendera, kepelbagaian flora dan fauna, banglo bersejarah, dan funikular ikonik melalui ekspresi artistik mereka. Kerjasama ini turut disusuli dengan pameran seni pada **13 hingga 31 Disember 2023** dari pukul **10.00 pagi sehingga pukul 5.00 petang** di **Ruang Pameran, Dewan Undangan Negeri (DUN) Pulau Pinang** bagi mempamerkan karya agung para seniman.

Sebagai sebahagian daripada komitmen PBBPP untuk mempromosi dan memupuk bakat kreatif, program seni "*Vivid Penang Hill*" merupakan platform untuk mengiktiraf dan mempamerkan kehebatan artistik bakat tempatan.

Seramai 20 pakar tempatan terkenal telah menerokai Bukit Bendera, menerokai pemandangan yang mempesonakan untuk mencipta 52 lukisan yang menakjubkan yang menggambarkan intipati destinasi ikonik ini. Para artis akan menggunakan pelbagai medium termasuk minyak, cat air dan dakwat, gaya dan teknik unik mereka sendiri pada karya seni.

Artis yang mengambil bahagian adalah di kalangan tokoh-tokoh yang disegani dalam persada seni tempatan, termasuk **Alex Leong Yim Kuan, Alice Loo Peak Yean, Anne Uh Meil Ting, Anthony Cheah Leong Chow, Apple Yong Seow Ping, Dato' Chong Hon Fatt, Elaine Wong Ee Lin, Frankie Chin Swee Ching, Hwang Sock Tsu, Khoo Cheang Jin, Koay Haw Wah, Koay Shao Peng, Lee Eng Beng, Liau Sin Fah, Lim Jee Yuan, Mohd Shaparel bin Salleh, Pang Kooi Kee, Sally Lee Hoi Har, Sim Saw Im@Shen Ying dan Tim Teh Ming Yang.**

Pameran seni ini akan memberi peluang kepada peminat seni dan orang ramai untuk menyaksikan lukisan yang memaparkan keindahan dan intipati Bukit Bendera

untuk dinikmati oleh generasi akan datang. Kerjasama erat antara PBBPP dan Penang Art Society, persatuan seni tertua di Malaysia juga selaras dengan inisiatif negeri untuk menyokong dan menggalakkan pertumbuhan industri kreatif di Pulau Pinang.

Kerjasama bersempena dengan Sambutan Ulang Tahun ke-100 Funikular Bukit Bendera (1923 - 2023) bukan sahaja meraikan bakat seni dalam komuniti tetapi juga menyerlahkan kepentingan Bukit Bendera sebagai platform yang memberi inspirasi kepada artis.

Pada masa yang sama, PBBPP juga baru-baru ini telah bekerjasama dengan Kolej Equator Pulau Pinang untuk melaksanakan lukisan seni dinding di dinding Stesen Bawah iaitu, Wall Art @ Penang Hill Lower Station, memberi peluang kepada pelajar untuk mempamerkan kemahiran seni mereka, sambil menyumbang kepada alam dan keindahan Bukit Bendera.

Kerjasama ini adalah contoh yang baik tentang bagaimana agensi kerajaan boleh bekerjasama dengan institusi pendidikan dan masyarakat untuk mempromosikan seni dan budaya, selain memupuk dan mempromosikan bakat tempatan.

Jangan lepaskan peluang untuk merasai sendiri kreativiti dan ekspresi seni artis yang memukau di Bukit Bendera.

Ikuti Bukit Bendera di saluran media sosial rasmi untuk mengetahui berita terkini dan sebarang maklumat atau layari www.penanghill.gov.my.

#TAMAT#

Mengenai Perbadanan Bukit Bendera Pulau Pinang (PBBPP)

Perbadanan Bukit Bendera telah ditubuhkan pada tahun 2009 melalui enakmen yang telah dipersetujui melalui persidangan Dewan Undangan Negeri. Tujuan utama penubuhan Perbadanan Bukit Bendera adalah untuk menguruskan perkhidmatan funikular, pembangunan Bukit Bendera serta mengekalkan Bukit Bendera sebagai tempat pelancongan utama serta menjadi pusat pelancongan bertaraf dunia.

Unit Komunikasi Korporat

Lim Woan May
Penang Hill Corporation
Tel: 04-828 8880
wmlim@penanghill.gov.my

Ahmad Aizat Bin Khalid
Penang Hill Corporation
Tel: 04-828 8880
aizat@penanghill.gov.my

Vivien Loo
Penang Hill Corporation
Tel: 04-828 8880
vivienloo@penanghill.gov.my

Tan Lee Ling
Penang Hill Corporation
Tel: 04-828 8880
ltan@penanghill.gov.my